
Protokół Nr XXVII/2009 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 6 lutego 2009 roku 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Sędziszowie  
Pan Adam Mysiara.  
Powitał Marszałka Województwa Świętokrzyskiego Pana Adama Jakubasa, asystenta 
Marszałka Pana Wojciecha Fonfarę, Burmistrza, Sekretarza, Naczelników, 
Dyrektorów jednostek organizacyjnych, radnych powiatowych, Sołtysów i radnych 
Rady Miejskiej. Stwierdził iż obecnych jest 13 radnych co daje możliwość 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Jana Wiencka. 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad sesji? 
Wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 
Odczytał porządek obrad sesji Rady Miejskiej ( porządek obrad stanowi załącznik do 
protokołu). 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Ad. 3 
Burmistrz odczytał informację o pracy za okres od poprzedniej sesji (w załączeniu). 
Jako gospodarz powitał jeszcze raz Marszałka Województwa w imieniu społeczności 
naszej gminy, jest to pierwsza taka wizyta.  Nasza gmina jest położona na granicy 
województwa świętokrzyskiego, mamy 13.336 mieszkańców, 31 sołectw plus 3 
osiedla w mieście, bezrobocie w naszej gminie wynosi 10,8%. Podziękował 
Marszałkowi, Zarządowi Województwa, pracownikom Urzędu Marszałkowskiego za 
znakomitą współpracę i wspomaganie doradztwem, chcielibyśmy aby inne urzędy 
brały przykład z Waszego urzędu. 
Ad. 4 
Marszałek A.Jarubas 
- podziękował za zaproszenie na sesję, przypomniał iż w ubiegłym tygodniu był w 
Sędziszowie na spotkaniu z Posłem Januszem Piechocińskim i przedsiębiorcami. 
Samorząd województwa ma takie kompetencje, które dają możliwość angażowania 
środków unijnych w projekty rozwoju lokalnego. Cieszę się że mam takiego partnera 
w Waszym samorządzie, bardzo dobrze układa się współpraca z Burmistrzem 
Wacławem Szarek. Urząd Marszałkowski już w ubiegłym roku rozpoczął 
przygotowania do absorpcji środków z UE, temu służyła decyzja o przyjmowaniu 
„fiszek” co pozwoliło zorientować się o potrzebach i kierunkach zadań w gminach i 
dokonać wstępnego przydziału środków. Poprzez to gminy uniknęły przygotowania 
projektów które nie mają szans na dofinansowanie. System pomocy w Polsce jest 
opóźniony, w ubiegłym roku okazało się że nasze prawo ochrony środowiska nie jest 
zgodne z prawem unijnym i gdy wiele projektów było już gotowych, należało je 
uzupełnić raportami oddziaływania na środowisko co wydłużyło realizację wielu 
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inwestycji. W najbliższym czasie sytuację będzie komplikować zagadnienie 
poszerzania obszarów „Natura 2000”, według ostatnich danych obejmuje ona w 
województwie świętokrzyskim 15% jego powierzchni, pierwotnie miało to być 40%.. 
Korzystny aktualnie kurs Euro to jedyny pozytywny efekt kryzysu gospodarczego. 
Taka sytuacja walutowa powoduje przeliczenie Euro według kursu z daty ostatniego 
dnia podpisania umowy, pozwoli to wykonać więcej niż zaplanowano. Kryzys 
gospodarczy zaczyna być zauważalny w naszym województwie, coraz więcej osób 
zgłasza się do rejestracji w Urzędach Pracy. W kierunku rozwiązania tego problemu 
Zarząd Województwa podejmuje własne działania, upatruje zagospodarowanie tej 
wolnej siły roboczej w realizacji szeregu inwestycji gminnych co pozwoli złagodzić 
skutki bezrobocia. Mamy na naszym terenie kopaliny pod budownictwo, 
cementownie. Wczoraj dostaliśmy dane że w Staszowie z branży tekstylnej odchodzi 
400 osób, trzymali się jednego odbiorcy co teraz skutkuje brakiem zamówień. Ponadto 
zapewnił iż zamierza się udzielać w zakresie realizacji inwestycji gminnych oraz dla 
małych i średnich przedsiębiorstw które korzystają ze środków UE tzw. zaliczek w 
transzach po 20% na poczet podpisanych umów co pozwoli realizować inwestycje bez 
zakłóceń. W wielu przypadkach zastąpi potrzebę zaciągania kredytów, o które coraz 
trudniej. Następnie wskazał programy z których można pozyskiwać środki na świetlice 
wiejskie, place zabaw, wspieranie sportu na wsi, wspieranie edukacji na terenach 
wiejskich a także przygotowania nauczycieli. Ponadto zachęcił do korzystania z 
„Kapitału Ludzkiego” w formach stypendiów dla uzdolnionych uczniów czyli 
promocję przedsiębiorczości. Marszałek poinformował iż 5 lutego Zarząd 
Województwa przyznał dla gminy Sędziszów środki na halę i basen w kwocie 7,8mln, 
są już przyznane środki na drogi. Nierozstrzygnięty pozostał  problem dofinansowania 
kanalizacji w rozwiązaniu którego p. Marszałek deklarował pomoc. 
Korzystając z obecności p. Marszałka z sali padły pytania. 
Ad. 5 
Sołtys N.Jawor 
- od 1 stycznia Spółka „Przewozy Regionalne PKP” stała się własnością samorządu 
województwa, zapytał jaki kierunek zarządzania zostanie przyjęty przez Zarząd 
Województwa. W połączeniach między dwoma województwami jest tragedia, pociągi 
dojeżdżają tylko do Kozłowa i ludzie nie mogą dostać się do pracy w Katowicach, jak 
Pan widzi rozwiązanie tych problemów. Kolej rozgrabiła to co najlepsze a zostały 
połączenia lokalne, pociągi zniszczone. Czy Pan Marszałek wie ile będzie kosztował 
ruch pasażerski w naszym województwie? 
Radny J.Strzelec 
- poruszył sprawę dofinansowania do wapnowania gleb, województwa śląskie i 
małopolskie dają dotacje. My mamy kopalnie na terenie, czy możemy oczekiwać w tej 
sprawie pomocy od Pana Marszałka? 
Pan Marszałek 
- temat wapnowania gleb wraca, WFOŚ który byłby źródłem z którego można 
dopłacać do wapnowania twierdził, że nie można, Izba Rolnicza informowała że woj. 
śląskie i małopolskie dopłacają. Deklaruję zaraz po powrocie zainteresować się tą 
sprawą, w skali województwa byłoby to ok. 1mln zł. Obiecuję przekazać informację 
za pośrednictwem Burmistrza. 
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- Spółka Przewozy Regionalne ma siedzibę w Warszawie, aktualnie wszyscy 
marszałkowie wchodzą w skład Rady Nadzorczej – trwa audyt wewnętrzny i on 
pokaże jakie są faktyczne koszty tej spółki, po tym zapadnie decyzja. Są prywatni 
przewoźnicy, którzy chcą przejąć przewozy lokalne jeśli zaoferują świadczenie 
transportu kolejowego taniej, bez ograniczenia usług to na pewno decyzję podejmę. 
Zgadam się że na dziś nie jest dobrze , chcemy poprawić poziom usług i znaleźć 
rozwiązanie. 
Radny W.Tabor 
- UE szczególny nacisk kładzie na ochronę środowiska, zapytał czy rolnicy 
indywidualni będą mogli skorzystać z dofinansowania inwestycji w gospodarstwach w 
zakresie budowy urządzeń pozyskiwania alternatywnych źródeł energii jak kolektory 
słoneczne? 
Sołtys N. Jawor 
- czy jeśli linie nie będą opłacalne to będą likwidowane? 
Pan Marszałek 
- nie łapcie mnie za słowa, na pewno musimy się zastanowić nad utrzymaniem kursu 
gdzie jeżdżą 2 osoby i znaleźć rozwiązanie, 
- jeśli chodzi o odnawialne źródła energii dotychczas projekty w tym zakresie 
dotyczyły tylko instytucji pożytku publicznego, po powrocie zastanowię się nad tym 
tematem. 
Pan Przewodniczący podziękował Marszałkowi za przyjęcie zaproszenia i 
dotychczasową współpracę z naszą gminą , następnie Pan Marszałek udał się na 
spotkanie z młodzieżą LO w Sędziszowie i wizytację budowy hali i basenu. 
Ad. 6 
Radny W.Tabor 
- na dzisiejszej sesji przyjmujemy Plany rozwoju miejscowości Jeżów i Pawłowice czy 
one będą realizowane w 2010 roku? 
- utwardzić drogę wzdłuż torów do Klimontowa, jest nieprzejezdna, 
- czy są zabezpieczone środki na rozgraniczenie drogi k/Majchrowicza, 
- udrożnić przepust przy drodze powiatowej w Gniewięcinie k/Nowakowskiego. 
Radny Z.Konieczny 
- droga od Góździka w stronę lasu w Klimontowie piaszczysta po roztopach jest 
fatalnie, na dziś nieprzejezdna, 
- to samo jest wzdłuż torów co zgłaszał kolega Tabor. 
Radny J.Wiencek 
- czy na drogach gminnych będą naprawy teraz a czy dopiero na wiosnę? 
Radny Z.Sobota 
- na Zapuście jest stara studnia mieszkańcy chcą ją utrzymać bo często brakuje wody i 
korzystają z niej, 
- poprosił o wyrównanie placu gdzie zatrzymuje się samochód – handel obwoźny. 
Radny Z.Gładki 
- poprosił o remont drogi Łowinia – Wojciechowice do przystanku, młodzież dojeżdża 
na rowerach lub chodzą pieszo, są duże zastoiska wody i dzieci proszą o naprawę. 
Radny J.Sroka 
- w Tarnawie chodnik koło sklepu zapadł się ponieważ osunęły się płyty do rowu, 
należy poprawić aby bardziej się nie zniszczył, 
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- poprawić pobocza przy drodze w Swaryszowie. 
Wiceprzewodniczący Z.Adamski 
- zapytał Dyrektora ZUK jak widzi zakup śmieciarki dla zakładu żeby sami zbierali 
odpady? 
- przystanki szkolne są w opłakanym stanie prośba o przegląd i naprawę, 
- ponowił prośbę o zamontowanie tablicy na Sosnowcu z numerami, 
- zgłosił potrzebę zamontowania 2 lamp na Marianowskiej. 
Radny Z.Gładki 
- chodnik od Urzędu w stronę Dworca rozszczelnił się, proszę zwrócić uwagę czy był 
dobrze wykonany. 
Ad. 7 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie ustanowienia zasad, na jakich przewodniczącym 
organów wykonawczych jednostek pomocniczych będzie przysługiwała dieta 
Głosowanie 
11 głosów – za                  uchwała Nr XXVII/263/2009 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat za składowanie 
odpadów komunalnych na Składowisku Odpadów Komunalnych w Borszowicach. 
Głosowanie 
10 głosów – za                uchwała Nr XXVII/264/2009 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych 
przez właścicieli lub zarządców nieruchomości za usługi w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych, opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 
nieczystości ciekłych, 
Głosowanie 
4 głosy – za 
4 głosy – przeciw 
2 głosy – wstrzymujące się     uchwała Nr XXVII/265/2009 
Uchwała przeszła głosem Przewodniczącego „za”. 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla 
zakładu budżetowego p.n. Zakład Usług Komunalnych  
Głosowanie 
11 głosów – za                   uchwała Nr XXVII/266/2009 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie ustalenia kosztu 1 godziny usług opiekuńczych w 
2009 roku świadczonych przez opiekunki domowe Miejsko-Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Sędziszowie. 
Głosowanie 
11 głosów – za                 uchwała Nr XXVII/267/2009 
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Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planu odnowy miejscowości Pawłowice. 
Głosowanie 
11 głosów – za                  uchwała Nr XXVII/268/2009 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planu odnowy miejscowości Jeżów 
Głosowanie 
11 głosów – za                 uchwała Nr XXVII/269/2009 
Ad. 14 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu oraz 
wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Sędziszów na lata 2008 – 2032”. 
Radny J.Strzelec 
- poprosił o przekazanie szczegółowych  informacji w tym temacie dla Sołtysów żeby 
ludzie na miejscu mogli się dowiedzieć o zasadach. 
Pani Sekretarz 
- przyjmujemy wniosek ale mamy propozycję aby się wstrzymać do momentu gdy 
uzyskamy informacje z WFOŚ, będzie przygotowane Zarządzenie Burmistrza i wtedy 
przekażemy do sołtysów. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
11 głosów – za                   uchwała Nr XXVII/270/2009 
Ad. 15 
Pani A.Skiba 
- przedstawiła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia lokalnego 
programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży – Stypendium 
Burmistrza Sędziszowa. 
Głosowanie 
11 głosów – za                uchwała Nr XXVII/271/2009 
Ad. 16 
Pani A.Skiba 
- przedstawiła uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w oświatowych jednostkach organizacyjnych prowadzonych przez 
gminę Sędziszów. 
W § 16 ust 3 zostaje skreślony po uzgodnieniu ze Związkami Zawodowymi oświaty. 
Głosowanie 
10 głosów – za                         uchwała Nr XXVII/272/2009 
Ad. 17 
Pani Skarbnik  
- przedstawiła uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytów: 
       1)   kredyt na basen i halę w kwocie 2mln zł ( pozostała kwota z 2008r) 
             Głosowanie 
             10 głosów – za                 uchwała Nr XXVII/273/2009 
       2)   kredyt na drogi 
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          Głosowanie 
          10 głosów – za 
          1 głos – wstrzymujący się        uchwała Nr XXVII/274/2009 
     3)  kredyt na kanalizację 
          Głosowanie 
          9 głosów – za 
          2 głosy -  przeciw                 uchwała Nr XXVII/275/2009 
Ad. 18 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009r : 
  1)  dotyczy przeniesienia środków w budżecie 
       Głosowanie 
       11 głosów – za                     uchwała Nr XXVII/276/2009 
  2)  dotyczy przeniesienia środków dla OSP w Kwocie 9.100zł 
       Głosowanie 
       11 głosów – za                    uchwała Nr XXVII/277/2009 
Ad. 19 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła uchwałę w sprawie wystąpienia Gminy Sędziszów ze spółki 
Świętokrzyska Agencja Rozwoju Regionu. 
Głosowanie 
11 głosów – za                           uchwała Nr XXVII/278/2009 
Ad. 20 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie planu pracy Rady Miejskiej oraz Komisji Stałych na 
2009 rok. 
Głosowanie 
10 głosów – za  
1 głos – wstrzymujący się       uchwała Nr XXVII/279/2009 
Ad. 21 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła uchwałę w sprawie ustalenia opłat za świadczenia Przedszkola 
Samorządowego prowadzonego przez gminę Sędziszów. 
Głosowanie 
11 głosów – za                        uchwała XXVII/280/2009 
Ad. 22 
Pani Sekretarz 
- udzieliła odpowiedzi na interpelacje radnych: 
W. Tabor – wnioski na świetlice Gniewięcin i Łowinia czekają na nabór, 
                -  są środki na remonty dróg z tym że na jednej musi być rozgraniczenie, 
                -  droga wzdłuż torów leży na terenie kolejowym, będziemy ją poprawiać 
                   po wyschnięciu błota, 
                -  przepust k/Nowakowskiego był już wiele razy zgłaszany do ZDP,  
                   otrzymaliśmy odpowiedź na nie. Ponownie zgłosimy na piśmie. 
Z. Konieczny – drogę poprawimy ale nie w tym momencie. 
J. Wiencek – jeszcze jest za wcześnie na remonty dróg, 
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                - tablica przy ul. Zielonej została zamontowana. 
Z. Sobota – odpowiedzi udzielił Dyrektor ZUK, studnia na Zapuście była użytkowana 
                    przed wybudowaniem wodociągu była w niej pompa i ludzie korzystali. 
Po wybudowaniu wodociągu nikt nie chciał zająć się studnią i przekazano   ją do ZUK 
w 2007r, płaciłem za energię dziś uważam że popełniłem błąd. W ubiegłym roku 
ludzie napisali, że studnia jest nieczynna. Mieszkańcy biorą wodę ze studni do mycia 
opryskiwaczy. Wyciągnęliśmy spaloną pompę, odpowiedziałem na pismo Burmistrza 
że nie biorę odpowiedzialności za studnię bo SANEPID nie dopuścił do użytkowania, 
oraz że zrywam umowę z Rejonem Energetycznym. Zapłaciłem za naprawę pompy 
3tys. zł ale  nie będę uzbrajał studni bo nie będę działał wbrew przepisom. 
Radny Z. Sobota 
- odpowiedź mnie satysfakcjonuje ale proszę taką samą dać na piśmie bym mógł 
przedstawić mieszkańcom. 
Dyrektor ZUK 
- rozpocząłem działania aby połączyć wodociąg Boleścice i Zapusta aby nie 
brakowało wody. 
Pani Sekretarz 
Z. Sobota – utwardzenie placu na Zapuście przyjmujemy do realizacji. 
Z. Gładki – zgłosimy do ZDP remont drogi Łowinia – Wojciechowice, 
                - sprawdzimy rozszczelnienie kostki na chodniku przy Dworcowej. 
J. Sroka – chodnik w Tarnawie zgłosimy do ZDP, przy odnowie drogi od Słupi 
                 zaplanowane jest poszerzenie tego chodnika i będzie on dłuższy, 
              -  jest rozważana sprawa rozjazdu Sędziszów – Swaryszów, Starosta  
                 zobowiązał się wybrać najbardziej bezpieczną koncepcję. 
Z.Adamski – Dyrektor ZUK na propozycję zakupu śmieciarki odpowiedział, że jest 
                      zainteresowany każdą propozycją dającą pieniądze ale ten problem 
                      powinien być rozwiązany na Komisjach i dopiero przekazany do  
                      decyzji Rady. 
Wiceprzewodniczący Z.Adamski 
- zapytał Dyrektora ZUK czy są pojemniki do segregacji plastików na prywatne 
posesje? 
Dyrektor ZUK 
- to jest pytanie do przewoźnika. 
Pani Sekretarz 
Z. Adamski – przystanki będziemy remontować. 
                    - postaramy się wykonać tablice z nazwami miejscowości i numerami, 
                    - lampy na Marianowskiej. 
Radny S. Łazarski 
- mamy uchwalony budżet na oświetlenie i dokładne wyliczenia , nie ma w ciągu roku 
indywidualnych zgłoszeń , teraz nie możemy robić partyzantki. Była sytuacja na 
Marianowskiej, że moi ludzie zajechali a wyszli mieszkańcy i powiedzieli że nie 
zgadzają się na montaż lamp. 
Wiceprzewodniczący Z.Adamski 
- tam jest 5 lamp jedna koło drugiej a dalej nie ma to czy nie można przesunąć? 
Radny J.Strzelec 
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- dostaliśmy budżet na drogi i dalej jest to samo, jest trochę pieniędzy po 15tys. zł     
na bieżące utrzymanie, ja na drogi gminne nic nie dostałem, zejdźmy na ziemię. 
Pani Sekretarz 
- dla Pana Strzelca odpowiedzi udzielimy na piśmie. 
Ad. 23 
Pani Sekretarz 
- odczytała pismo CARITAS odnośnie zasad prowadzenia całodobowej placówki dla 
osób starszych ( pismo w załączeniu). 
Do 24 lutego jest czas na złożenie ofert, zainteresowane są 4 podmioty, wszyscy są 
zachwyceni obiektem i terenem. Oprócz opieki nad osobami starszymi widzą tam 
możliwość rehabilitacji, pracy z dziećmi niepełnosprawnymi. Burmistrz prosił o 
zapoznanie się z pismem i opinię czy mamy zwolnić CARITAS z wadium? 
Jeśli podmiot wygra to wadium zaliczane jest na poczet czynszu a jeśli przegra to jest 
zwracane. U Burmistrza na rozmowie byli Państwo Lipiec którzy kupili budynek po 
byłej stołówce PKP gdzie planowali uruchomić placówkę dla dzieci 
niepełnosprawnych, zaniepokoili się ofertą Fundacji z uśmiechem, która jest 
zainteresowana tworzyć taki ośrodek w budynku szkoły w Zielonkach. Chcieli 
zapewnienia od Burmistrza że gdyby oni otrzymali budynek w Zielonkach to 
sprzedadzą lokal na PKP i w Zielonkach organizowaliby placówkę dla dzieci 
niepełnosprawnych. 
Radny J.Strzelec 
- czy my mamy do czegoś upoważnić Burmistrza? 
Radny J. Wiencek 
- zapoznaliśmy się z pismem i tyle. 
Radny W.Tabor 
- co z Zielonkami bo robi się głośno. 
Pani Sekretarz 
- w niedzielę Burmistrz był na spotkaniu i wszystko było w porządku a w poniedziałek 
dostaliśmy telefon że jest grupa rodziców, która zorganizowała spotkanie z Gazetą 
Jędrzejowską, Echo Dnia i mają jechać do Kuratora. W gazecie jest zdjęcie Sali w 
Zielonkach z odpadającymi płytkami. 
Pan Przewodniczący 
- dzwoniła Pani z Zielonek i prosiła na spotkanie 9 lutego o godz. 1400 , poprosił aby 
kto z radnych może wziął udział w spotkaniu. 
Radny Z.Sobota 
- jest to nieprzyjemna sprawa, szkoła przy tylu dzieciach nie ma racji bytu. Na 
ostatniej sesji Burmistrz przekonał rodziców, a na zebraniu w obecności Posła zmienili 
zdanie i mówili co innego. 
Radny S.Łazarski 
- ktoś przestał być hołubiony i czuje się niedoceniony, chce wpłynąć na decyzje 
wytykając diety w Gazecie Jędrzejowskiej. Nie można utrzymywać szkoły z tyloma 
dziećmi. 
Radny J. Strzelec 
- ekonomia to jedno a czy ktoś z pracowników straci pracę? 
Pani Sekretarz 
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- w Sosnowcu nie ma już szkoły a rodzice żałują że upierali się przy jej utrzymaniu 
gdzie dzieci z 0 – III uczył 1 nauczyciel. Dzieci nie zagubią się w dużej szkole, niech 
od początku rozwijają się w większej grupie. 
Radny J. Strzelec 
- Marszałek mówił że będzie 5mln zł na pomoce naukowe dla szkół wiejskich. 
Pani Sekretarz 
- wnioski będą składać szkoły, można pozyskać do 50.000zł. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- należy dograć transport małych dzieci tak aby nie czkały na odwóz. 
Radny S. Łazarski 
- zapytał ile mamy uruchomionych kredytów? 
Pani Skarbnik 
- były uchwały ale wzięliśmy tylko 1mln na Basen a dopiero tera pozostałe 2mln, 
2,4mln obligacje z 2 lat i 300.000zł z BGK na drogi. 
Dziś podjęliśmy uchwały ale nie musimy całości brać. Na Basen dostaniemy 
7.800.000zł. 
Spłatę proponujemy na 10 lat żeby raty były mniejsze i była gwarancja wypłacalności. 
Radny J.Strzelec 
- było pismo z MGOZ o zakup aparatu USG. 
Pani Sekretarz 
- pismo jest ale trzeba się nim zająć, najpierw Pani Kierownik musi się zorientować 
czy będzie specjalista do obsługi i dopiero damy temat na Komisje i do rady. 
Ad. 24 
Pan Przewodniczący 
Zamknął XXVII sesję Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 
                                             Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                  Sekretarz                                Przewodniczył 
 
 
 
 
 
 
 


